
Feil politikk: Elektrifisering av ferjer og hurtigbåter . 

Samferdselminister Jon-Ivar Nygård: Et ledd i regjeringens ambisiøse 
klimamål!  Espen Barth Eide: 720 – 730 tusen tonn CO2 som ikke slippes ut!

Det eneste man oppnår med denne omleggingen er et ekstremt stort og 
unødvendige pengebruk. I tillegg kommer unødvendig press på produksjon av 
strøm. Dette skjer mens man trenger sårt til midlene til andre viktige formål i 
samfunnet. Alle blir fattigere pga. unødvendig ekstremt høye energipriser.

Det vil ikke påvirke global oppvarming for det er faktisk slik at en 
oppvarmende effekt fra CO2 i atmosfæren er ikke vitenskapelig verifisert 
gjennom observasjoner. 
Ingen forsker kan frembringe en slik verifisering!


